



The Christian and Missionary Alliance of Australia

WEEK OF PRAYER 2023 (AND BEYOND!)

澳洲宣道会

2023 年祷告周



**PRAYING FOR THE C&MA,
LOCAL CHURCHES,
AND YOURSELF**

为宣道会、地方教会和自己祷告

16TH -23RD JULY 2023

2023 年7月16-23日

DAY 1: SUNDAY 16TH JULY

第一天: 7月16日 星期天

C&MA 宣道会

LOCAL CHURCH 当地教会

YOURSELF 信徒本人

C&MA of Australia

澳洲宣道会

- Pray for the health and growth of C&MA Australia. Pray we would be on mission to everyone, everywhere, all the time.
为澳洲宣道会健康成长祷告,求主让我们肩负使命身处各地随时地向所有人宣教
- Pray for peace for President Ken Graham and his wife Merle as Ken is often travelling and has a heavy workload.
为主席 Ken Graham 和他的妻子 Merle 祈求平安,因 Ken 经常旅行,而且工作量很大
- Pray for National Board Members and National Office Staff.
为全澳董事会成员和总会办公室工作人员祷告

Pastors and workers

牧师和同工

- Pray for guidance, anointing and blessing over the pastors and workers as they lead us.
祷告神指引、恩膏和祝福牧师和同工们对我们的带领
- Ask God to protect and strengthen their family.
求神保护并坚固他们的家庭
- Pray for God's provision for them, that they can continue to serve faithfully and fully.
祷告神的供应使他们能够继续全身心忠心服侍

Seek guidance for the week

为祷告周寻求神的指引

- Ask that God would help you to commit to prayer this week.
求神帮助你在本周投入到祷告中
- Pray for the Holy Spirit's guidance.
祈求圣灵的引导
- Seek God for discipline and focus.
求神赐予你自律和专注力

Verses to read 阅读经文

- Romans 罗马书 8:26-28
- Matthew 马太福音 26:40-41

Your Reflection 你的反思:

Day 2: MONDAY 17TH JULY

第二天：7月17日 星期一

C&MA 宣道会

LOCAL CHURCH 当地教会

YOURSELF 信徒本人

National Ministries

全澳事工

- Pray for AIM (the Alliance Institute for Mission) and our partnership with ACOM. Pray for AIM Director, Rev Dr Peter Laughlin.
为澳洲宣教学院（AIM）以及我们与 ACOM 的合作祷告。为宣教学院的主任牧师 Peter Laughlin 祷告
- Pray for Rev Dr On Wong in his role as Director of Alliance Youth. Pray for Pastor Dr Roy Barton, Director of Outreach.
为担任宣道会青年部主任的黄安博士牧师祷告。为外展部主任 Roy Barton 牧师祷告
- Pray for ACACC (Chinese) and AVACC (Vietnamese) leaders and Area Coordinators. Pray for wisdom in their roles.
为 ACACC（华人）和 AVACC（越南）的领袖和区域协调员祷告。祈求他们有智慧担当职责
- Pray for National Church Governance Coordinator Rev Aman Gupta.
为全国教会管理协调员 Aman Gupta 牧师祷告

Elders and Deacons

长老和执事

- Pray for guidance and for protection for our Elders, Deacons and their families.
为我们的长老、执事和他们的家人祈求指引和保护
- Ask God to reveal His will for the church to them.
求神向他们启示对教会的旨意
- Pray for unity as they make decisions and guide us.
在他们做决定和指导我们时，为他们的合一祷告。

"Search me, O God"

“神啊，求你鉴察我”

- Allow God to search you and show you anything that you need to deal with.
求神鉴察你，向你展示你需要处理的任何问题
- Confess your sin to God audibly and specifically.
向神大声具体地认罪悔改。
- Commit to reconcile relationships and make restitution if necessary.
致力于和他人调和关系，如有需要就恢复关系。

Verses to read 阅读经文

- Psalm 139 (especially v. 23-24) 诗篇 139（特别是第 23-24 节）
- Jeremiah 耶利米书 16: 17
- Psalm 诗篇 19:12
- 1 John 约翰一书 1
- Matthew 马太福音 5:23-24

Your Reflection 你的反思:

Day 3: TUESDAY 18TH JULY

第三天: 7月18日星期二

C&MA 宣道会

LOCAL CHURCH 当地教会

YOURSELF 信徒本人

International workers

国际宣教同工

- Pray for Pastor Kim Chau in Cambodia. Pray as she works with local leadership and seeks God in how to best make disciples and reach her neighbours.
为柬埔寨的 Kim Chau 传道祷告。在她与当地的领导层合作, 及如何最好地使人成为门徒和与社区邻里接触来寻求神和为她祷告。
- Pray for Pastor Susanna Tse. Pray for her continued strength spiritually and physically, challenges serving at Phuket. Pray for her trip in August for home assignment.
为 Susanna Tse 传道祷告。为她在灵性和身体上持续的力量祷告, 为她在普吉岛的服事所面临的挑战祷告。为她 8 月回家的行程祷告。
- Pray for Rev Dr Daniel and Mrs Mary Shayesteh. Pray for the Exodus from Darkness (EFD) ministry that reaches out to Muslims around the world.
为 Daniel 牧师和太太 Mary Shayesteh 祷告。为 "走出黑暗"

Prayer Ministry

祷告事工

- Praise God for our team of prayer warriors.
为我们的祷告战士团队赞美神。
- Pray for growth in church prayer meetings.
为教会祷告会的成长祷告。
- Pray that corporate prayer would be more of a priority and culture at the church.
为集体祷告成为教会优先事项和文化祷告。
- Praise God for answering our prayers this past year!
赞美神在过去的一年里回应了我们的祷告!

Victory over sin

战胜罪

- Pray you would experience victory over sin in your life. Pray for God-inspired strategies so you can maintain victory and walk in freedom.
求主让你在生活中经历战胜罪祷告求神启发策略, 使你能保持胜利, 在自由中行走。
- Pray for ongoing transformation in your life.
求主不断更新你的生命。
- Seek supernatural help and discipline to think on what is pure and right.
寻求超自然的帮助和自律, 思考纯洁和正义的含义。

Verses to read 阅读经文

- Matthew 马太福音 5:29-30
- 2 Kings 列王纪下 13:18-19
- Philippians 腓立比书 4:8

(EFD) 事工祷告，该事工向世界各地的穆斯林传福音。

- Pray for Rev Dr Chris and Mrs Amy Luthy for their ministry in the Seminary and ministry in discipleship and church planting.

为 Chris 博士和太太 Amy Luthy 在神学院的事工以及门徒训练和建立教会的事工祷告。

Your Reflection 你的反思:

C&MA 宣道会

LOCAL CHURCH 当地教会

YOURSELF 信徒本人

International workers

国际宣教同工

- Pray for the ministry that Pastor Yakim and Grace have left behind in East Africa when they returned to Australia in June 23, that it may bear much kingdom fruit in the long-term. Pray also for their sharing times at many churches this year, and for the new mentoring and mobilisation role that they are moving into.

为 Yakim 传道和太太 Grace 在 6 月 23 日返回澳洲后于东非留下的事工祷告，希望它能够长期结出许多神国的果子。也请为他们今年在许多教会的分享时间祷告，并为他们即将进入的新辅导和动员工作祷告。

- Pray for the Blanchards as they continue to lead the team in discipleship of Jesus as well as in creative and media skills.

为 Blanchards 夫妇 (Josh 和 Jaclyn) 祷告，他们将继续在耶稣的门徒训练以及新媒体和创意的技巧方面带领团队。

- Pray for Gary and Jayne for opportunities to share Jesus with others no matter where they are.

为 Gary 和 Jayne 祷告，让他们有机会与其他人分享耶稣，无论他们身在何处。

Mission and Health

宣教和健康

- Pray for a move of the Holy Spirit in our people, that we would be effective in ministering to one another, and those in our communities.

恳请圣灵能在我们心中动工，让我们可以更有效的在彼此和社区中传福音。

- Pray for wisdom, willingness and open doors in our community outreach.

恳请神赐予智慧、意愿，并在我们的社区中为我们开福音的门。

- Pray for those who are sick or going through difficult times.

为那些生病或正在经历困难的人祷告。

- Pray for God's power and presence at the church.

为神在教会的能力和同在祷告。

Freedom

自由

- Pray for the witness of the Spirit to your spirit.

恳请圣灵在自己身上动工。

- Pray against the work of Satan and his spiritual forces of wickedness.

祷告破除魔鬼的破坏和搅扰。

- Pray through to peace and joy.

祷告在主里有平安和喜乐。

Verses to read 阅读经文

- Acts 使徒行传 24:16
- 1 Timothy 提摩太前书 1:19, 3:9
- Hebrews 希伯来书 9:9-14
- Titus 提多书 2:13-14, 3:5
- Romans 罗马书 8:15-16
- Ephesians 以弗所书 6:10
- 1 Peter 彼得前书 1:8
- Romans 罗马书 14:17-18

- Pray for Hailey Fung preparing for returning to the field.
为准备返回宣道场的 Hailey Fung 祷告。
-

Your Reflection 你的反思:

C&MA 宣道会

LOCAL CHURCH 当地教会

YOURSELF 信徒本人

International workers

国际同工

- Pray for the Moreels for wisdom and strength sharing the gospel with people from North Africa.
请为 Moreels 一家祷告, 求主赐予智慧和力量向北非人民传讲福音
- Pray for Rev Andrew and Mrs Kerry Vallance, Pastor Greg and Mrs Carol Stubbs for their faithful serving Aboriginal and Indigenous communities.
请为 Andrew 牧师和太太 Kerry Vallance, Greg 传道和太太 Carol Stubbs 祷告, 可以忠心服侍本土居民社区
- Pray for Eoghan & Brigitte as they rest and recuperate after a very busy season in preparing for the AWF Theological Symposium and AWF Emerald Region Conference. The Alliance Church of All Nations (CAN) Network project and that it will play a major role in advancing God's Kingdom as we seek to create communities that bring together people from all nations and cultures

Kids Church and Youth Group

儿童和青少年事工

- Pray for effectiveness and unity in the ministry teams. Pray for guidance and the Spirit's empowerment.
求神祝福同工能够高效和合一. 求上帝带领并加添灵里的力量。
- Please pray for our children! Pray they would grow up to be people who love and serve Jesus.
请为我们的孩子祷告! 求神祝福他们成为爱主的忠仆。
- Pray for positive interaction with parents from communities, and for their salvation - pray they'd become connected with the church.
求神祝福可以和社区的父母美好相交, 并求上帝拯救他们的灵魂- 求神祝福他们能和教会紧紧相连。

Pray for Balance

为平衡的生活祷告

- Pray for balance in your responsibilities: school/work life, family, church and rest.
求神祝福能在生命中平衡各项责任: 学校/工作, 家庭, 教会和休息。
- Pray you would shine your light in these places.
求神让我们可以在以上场所做光做盐。
- Seek God about any behavioural or attitude changes He may want you to make in these areas.
求神光照我们应当如何改变能更加影响这些地方。

Verses to read 阅读经文

- Matthew 马太福音 5:1-16
- Galatians 加拉太书 6:4-5
- 1 Thessalonians 帖撒罗尼迦前书 4:11-12
- 2 Thessalonians 帖撒罗尼迦后书 3:7-13

请为 Eoghan & Brigitte 祷告，
他们忠心的准备 AWF 神学论坛
和 AWF Emerald 地区大会，求
主让他们力量复原. 求上帝祝福
万国宣道教会网络 (CAN)的事
工，借此扩张上帝的国度，促
进不同背景社区的融合



Your Reflection 你的反思:

C&MA 宣道会

LOCAL CHURCH 当地教会

YOURSELF 信徒本人

Church plants & Alliance projects 植堂和宣道会项目

- Pray for continued provision for missions and church plants through our regular giving to the Great Commission Fund (Faith Promise).
求神祝福大使命基金的奉献，能持续供应事工和植堂。
- Pray for international Alliance Projects we support including Fiji Alliance Churches, Disaster and Relief Projects AWF etc.
请为国际宣道会事工祷告，包括斐济宣道会教会，灾难救助等等。
- Pray for campus reach-out ministry and International Students Ministry in Australia
请为校园事工和国际学生宣道祷告。

Church Family
教会家庭

- Pray we would be united and empowered by the power of the Holy Spirit.
请为教会的合一祷告，恳请圣灵赐下能力。
- Ask God to make us a praying church, that we'd see prayer as our primary work.
恳请神使我们成为祷告的教会，把祷告视为首要事工。
- Pray we'd be a people committed to being Christlike, having integrity and constantly growing.
祷告我们成为效法基督的子民，纯全并能持续增长。
- Pray that love would abound.
求主使爱充满。
- Pray that our gaze would be fixed firmly on Jesus, the author and perfecter of our faith.
恳请神使我们注目耶稣，我们信心的创始成终者。

Pray for more love
为有更多的爱祷告

- Pray your love would increase - not just your emotions, but your actions, especially toward your Christian brothers and sisters.
恳求神使我可以更多去爱，不但是情绪，更是在行动中，尤其是对教会的弟兄姊妹。
- Pray you'd see your church as your loved family.
恳请能将教会视为我爱的家。
- Desire and seek spiritual gifts to minister to your church family in greater power.
渴慕和寻求属灵恩赐在更大的能力中去服侍教会。

Verses to read 阅读经文

- 1 Thessalonians 帖撒罗尼迦前书 3:12-13, 4:9-10
- 1 Corinthians 哥林多前书 14:1
- Galatians 加拉太书 3:5

Your Reflection 你的反思:

Day 7: SATURDAY 22ND JULY

第七天：7月22日 星期六

C&MA 宣道会

LOCAL CHURCH 当地教会

YOUSELF 信徒本人

All C&MA Churches

所有宣道会教会

- Pray that individual churches would identify with, embody and be true to C&MA values and DNA.
祈求各个教会都将认同、体现并忠于宣道会的价值观和特质。
- Pray for the multi-ethnic congregations, and more than 5,200+ worshipping members around the nation.
为全国各地的多元种族教会和超过 5,200 名敬拜会员祈祷。

Women's and Men's Ministry

姐妹事工和弟兄事工

- Pray for guidance and direction as these ministries continue to change and adapt.
祈求在这些事工继续变化和适应的过程中，得到神的指引和方向。
- Pray for deepened relationships and continued growth in attendance.
祈求我们在与人的关系中更加深入，并在出席人数上持续增长。

Pray for your Ministry

为你的事工祷告

- Pray for a desire and hunger to study and learn God's Word.
祈求你有渴慕的心，渴望学习和领会神的话语。
- Pray for the ability to be faithful to the work God's called you to.
祈求神赐你能力，忠于他呼召你去做的工作。
- Pray you would reach your full potential in Christ.
祈求你在基督里充分发挥你的潜力
- Pray you'd be filled with the Holy Spirit so you have power to do His work.
祈求你被圣灵充满，以便有能力去做神的工。

Verses to read 阅读经文

- Matthew 马太福音 25:14-30
- Acts 使徒行传 4:23-31
- 2 Timothy 提摩太后书 2:15, 3:16-17

Your Reflection 你的反思:

Day 8: SUNDAY 23RD JULY

第八天：7月23日 星期日

C&MA 宣道会

Alliance Worldwide 全球宣道会

- Pray for C&MA worldwide, AWF, and AWF APAC (Asia Pacific Alliance Churches) Region. Pray for Ken Graham for his role as Regional Coordinator of AWF APAC. 为全球的宣道会、世界宣道会团契和世界宣道会团契亚太地区的教会祷告。为 Ken Graham 发挥宣道会世界团契亚太区教会的区域协调员的作用祷告。
- Pray for continued provision for missions and church plants through the Faith Promise. 求神继续通过“信心认献”为宣教事工和教会植堂提供供应。
- Pray God would raise up the next generation of Alliance workers ready to take the Good News to all the earth. 求神兴起下一代的宣教工人，预备他们把福音传遍全地。

LOCAL CHURCH 当地教会

Small Groups 小组

- Thank God for the role our groups play in discipling us and providing community. 为小组在门徒训练和服侍社区方面所发挥的作用感谢神。
- Pray for more people to join a group of people with whom to do life and faith. 祈求更多的人加入小组，并与小组成员一同活出信仰。

YOU 信徒本人

Give Thanks 感恩

- Pray for a grateful heart and buoyant spirit, joy, kindness, and a gentle tongue. 祈求你有感恩的心和活泼的灵、喜乐、恩慈和温柔的话语。
- Ask God to open your eyes, and reflect on your blessings. 求神打开你的眼睛，并思想你所领受的祝福。

Verses to read 阅读经文

- Nehemiah 尼希米记 8:10
- Philippians 腓利比书 4:4-7
- 1 Thessalonians 帖撒罗尼迦前书 5:16-17
- Hebrews 希伯来书 13:15

Your Reflection 你的反思:

Matthew 马太福音 6: 9-13.

Our Father in heaven 我们在天上的父

- Check-up: is He my Spiritual Father?
See John 1:12.
自查：他是你属灵的父吗？见约翰福音 1:12
- Thank Him for our relationship as His children. See 1 John 3:1.
为成为他的儿女感谢他。约翰一书 3:1
- Thank Him for His perfect love and care for us as our Heavenly Father.
感谢天父给我们的完全的爱和看顾

Hallowed be your name 愿人都尊你名为圣

- Pray generally that God would be honoured 祷告，愿神得荣耀
- Praise God's name, character and deeds 赞美神的名、品格和作为
- Examine your life – does it honour God? 省察自己的生活—是否荣耀神？

Your kingdom come 愿你的国度降临

- Reflect on His reign (both now – by choice; future – enforced)
思想祂的主权（现在 – 通过选择；未来 - 强制）。
- Pray about your focus – on you or on Him?
为你的关注点祷告 – 关注你还是关注他？
- Pray for personal subjection to Jesus' reign 为个人顺服耶稣的主权而祷告
- Pray that Jesus would reign in the lives of others
为耶稣在他人的生活中掌权祷告

Your will be done on earth as it is in heaven

愿你的旨意行在地上，如同行在天上

- Pray and consider our earthly rebellion 祷告并思想我们属世的悖逆
- Pray for specific obedience 为具体的顺服祷告
- Pray for those fighting to bring Jesus' reign into specific places/areas 为那些为努力把耶稣的主权带入特定地方或地区的人祷告
- Pray for yourself, areas of your life and influence 为你自己、你生活的方方面面和你的影响力祷告

Give us today our daily bread 我们日用的饮食，今日赐给我们

- Pray and reflect on God as the Provider for His children's needs 祷告并思想神是他儿女的需要的供应者
- Pray for today's needs 为今天的需要祷告
- Pray for focus on today's needs and trust for future needs 为专注今天的需要，交托未来的需要祷告

Forgive us our debts 免我们的债

- Confess your transgressions – where have you crossed the boundaries? 为你的过犯认罪 - 你在哪里越界了？
- Confess your shortcomings – where have you fallen short? 为你的弱点认罪 - 你在哪反面有亏欠？
- Commit to reconciling any broken relationships 致力于去和解任何一段破碎的关系
- Give thanks for the cross 为十字架献上感恩

As we also have forgiven our debtors

如同我们免了人的债

- Confess any bitterness and resentment and work through to forgiveness
为任何的苦毒和怨恨认罪，并努力去宽恕
- Focus on personal debt and the greatness of God's grace to you
专注于个人的债和神对你的伟大恩典

- Pray for providential avoidance of tempting situations
祈求神的看顾，避开试探的情况
- Pray for grace to minimize and power to overcome temptation
祈求恩典，减弱试探并赐下战胜试探的能力

And lead us not into temptation

不叫我们遇见试探

- Acknowledge your own vulnerability (see 1 Corinthians 10:13)
承认你自己的软弱（见哥林多前书 10:13）。

But deliver us from the Evil One

救我们脱离凶恶

- Acknowledge the spiritual battle
承认属灵的争战
- Pray and examine areas of enslavement- am I trapped by evil?
祷告并省察受奴役的领域--我是否被困在邪恶中？
- Pray for deliverance from demonic influence
祈求从魔鬼的影响中得释放

FASTING 禁食

Fasting defined 禁食的定义

Fasting is the act of deliberately missing out on food, or other things such as technology, to focus on prayer.

禁食是有意不吃东西，或将其他东西，如科技，置于一旁，专注祷告的行为。

The challenge! 挑战!

Join the Church family and fast for one day this week. You may choose to fast for just one meal, for a day, or to fast from technology or something else. Use the time you gain to pray for the work of the C&MA and for our church and selves in a focused and united way.

加入教会大家庭，在本周禁食一天。你可以选择只禁食一餐，或禁食一天，或禁戒科技或其他东

西。利用你赢得的时间，为宣道会的工作以及我们的教会和自己进行专注和合一的祷告。

... But when you fast, put oil on your head and wash your face, so that it will not be obvious to men that you are fasting, but only to your Father, who is unseen; and your Father, who sees what is done in secret, will reward you.

Matthew 6:16-18

... 你禁食的时候，要梳头洗脸，不叫人看出你禁食来，只叫你暗中的父看见；你父在暗中察看，必然报答你。

马太福音 6:16-18

Why fast? 为什么禁食?

1. To deal with special times and needs

处理特殊时期的特殊需要

'When you fast' implies that fasting is for special times and needs. God has made us to eat- he is not into asceticism (see

Colossians 2). We must be willing to set aside the time, and to humble and discipline ourselves. Prayer is never convenient, and in our hyped-up world is very inconvenient. Fasting in special times of need is common in Scripture. Eg. Moses (Exodus 34:28), Samuel (1 Samuel 7:6), Nehemiah (Nehemiah 12:43), Paul (Acts 13:1-2). Fasting enables us to focus on one thing by dedicating time to it.

“你禁食的时候”暗指禁食是为了特殊时期和特殊需要。神让我们吃东西--他不喜欢禁欲主义（见歌罗西书 2 章）。我们必须甘愿留出时间，谦卑自己，约束自己。祷告从来都不方便，在我们这个喧闹的世界里，尤为不便。在特别需要的时候禁食，圣经中很常见。例如，摩西（出埃及记 34:28），撒母耳（撒母耳记上 7:6），尼希米（尼希米记 12:43），保罗（使徒行传 13:1-2）。禁食使我们能够专注于一件事，并为此献上时间。

2. To increase our seriousness 增加严肃性

Fasting emphasizes our request. It both makes us serious and shows our seriousness. James (James 5:17) says the fervent prayer of faith accomplishes much. Fasting helps us to be fervent and specific and to really seek and expect God to answer. The Scriptures say that without faith it is impossible to please God (Hebrews 11:6). Fasting frees up time and calls for discipline and sacrifice.

禁食突出了我们的要求。它不仅让我们严肃对待，又显示出我们的严肃的态度。雅各书（雅各书 5:17）说，带着信心的热切祷告就能成就。禁食帮助我们热切地，具体地，真正地寻求并期待神的回应。圣经说，人非有信，就不能得神的喜悦（希伯来书 11:6）。禁食腾出了时间，并要求有约束和牺牲。

3. To symbolize and encourage poverty of spirit 象征和鼓励灵里贫穷

Fasting humbles us before God. Fasting is a discipline that demands that we are not controlled by the flesh with its emotions and desires, but by the Spirit. It helps us to learn discipline and self-control to resist and stand against the deceitful ways of the world, the flesh and the Devil. Denying the body food puts us in the mindset to deny our sinful nature. See Psalm 35:13.

禁食使我们在神面前谦卑。禁食是一种约束，要求我们不被肉体及其情绪和欲望所控制，而是被圣灵所掌控。它帮助我们学习约束和节制，以抵制和对抗世界、肉体 and 魔鬼的诡计。不吃食物把我们置于拒绝罪的心态。见诗篇 35:13。

4. To see answers 看见答案

"Your Father... will reward you." Hebrews 11:6 reads "... must believe that He exists and that He rewards those who earnestly seek Him". Jesus says here that God will reward you if you fast and pray to Him. The reward is not salvation but answered prayer. Eg. Nineveh (Jonah 3:10). As sinners, we can easily turn this into pride, which is why Jesus teaches about this. When we fast to make a show to people – their praise will be our only reward. When we humble ourselves before God and seek His face and His ways and bring Spirit-led prayer to Him, He will reward us through answered prayer.

“你父.....必报答你”。希伯来书 11:6 写道：“.....必须信有神，且信他赏赐那寻求他的人”。耶稣在这里说，如果你禁食并向他祷告，神会奖赏你。奖赏不是救恩，而是对祷告的回应。例如：尼尼微（约拿书 3:10）。作为罪人，我们很容易骄傲，这就是为什么耶稣要这样教导。当我们禁食是为了向人们展示--他们的赞美将是我们唯一的奖赏。当我们在神面前谦卑，寻求他的面和他的路，把圣灵带领的祷告带到他面前时，他将通过回应祷告来报答我们。

AND THIS GOSPEL OF
THE KINGDOM WILL BE
PREACHED IN THE
WHOLE WORLD AS A
TESTIMONY TO ALL
NATIONS, AND THEN
THE END WILL COME.

MATTHEW 24:14

这天国的福音要传遍
天下，对万民作见
证，然後末期才来
到。

马太福音 24:14

